
Frederikssund, den 12. september 2022 

Svar til Økonomiudvalget vedr. sag nr. 173 

 

Økonomi fra sjældne plantearter 

 
Grønt Forum (GF) har på møde 29/8 2022 haft lejlighed til i fællesskab at vende spørgsmålet om at 
anvende midler fra puljen til sjældne plantearter til finansiering af lovpligtige opgaver på 
vandløbsområdet. 

 

I den konkrete sag er GF fortsat af den opfattelse, at puljen til sjældne plantearter ikke bør beskæres, 
hvilket vi har givet udtryk for tidligere. 

 

Generelt vil vi påpege, at vi i GF ikke er samling af ”fagfolk” (om end ”vidende” på vores respektive 
områder, bilder vi os ind), og bestemt ikke kan forventes at kunne tage stilling til budgetmæssige- 
såvel som generelle naturpolitiske problemstillinger. 

 

Måtte man fra politisk hold ønske noget sådant burde det vel fremgå af GF´s kommissorium. 

 

Med venlig hilsen 

 

John Hansen 

Formand for Grønt Forum 

 

 

 


